

Der afholdes FU Møde  
Tirsdag den 13. februar kl. 19.00  
Hos Winnie, Bredgade 2 Nakskov

### Dagsorden

|                                      |  |         |
|--------------------------------------|--|---------|
| Pkt 1<br>Godkendelse af<br>dagsorden | Åben for tilføjelser   | Jørgen  |
| Pkt.2<br>Landsmøde 9-10/3            | Gennemgang af årsmødemateriale<br>Materialet hentes på SF hjemmeside<br>Landsmøde<br><br>Guldborgsunds to forslag støtter vi op om, men vi vil gerne bidrage til en mere tydelig formulering.<br><br>Forslag til ændring af love kan vi godt bakke op om, men det ville være fint her at markere at der er mange andre måder at gøre det på fx eksponentiel udvikling eller at man for alle medlemmer over 220 kommer der ikke flere delegeret.          | Jørgen  |
| Pkt.3<br>Økonomi                     | Regnskabet<br><br>Vi har 37.000 på kontoen og 27.000 på mellemregningskontoen.<br><br>Der bliver fulgt op på restancemedlemmer hver anden måned og vi har netop betalt 4.800 kr til landsmødet, derudover er der udgift til hotel og deltagelse.<br><br>Lars betaler 5% i partiskat som medlem af byrådet.<br><br>Valgkampe<br>Kommunevalg kr. 40.000<br>Folketingsvalg kr. 35.000<br><br>De ovenstående beløb er hvad der er brugt ved de forrige valg. | Jørgen  |
| Pkt.4.<br>Fælles 1 maj arrangement   | Aarrangement i Maribo sammen med Enhedslisten og Socialdemokratiet<br><br>Allan har meldt sig som frivillig.   | Cecilie |
| Pkt.5.<br>Medlemsundersøgelse        | Efter julefællesfrokost, var der en der skrev på vores facebook, at han var frustreret over at vi ikke var geografisk tilgængelige til vores arrangementer. På den baggrund har kasper lavet en medlemsundersøgelse, som   | Kasper  |

|                              |   |        |
|------------------------------|---|--------|
|                              | <p>undersøger hvilke former for aktivitet medlemmerne ønsker og hvad der er vigtigt for dem.</p> <p>Man kan bruge microsoft forms og google forms.</p> <p>Der er et tilpasningsarbejde som Kasper vil tage hjem og fikse. Herefter præsenterer vi den på medlemsmødet.</p>  |        |
| Pkt.6<br>KV 25               | <p>Strategi</p> <p>Vi skal være strategiske omkring hvordan vi kommer ud til folk.<br/>Husk de små byer. Det giver godt på valgdagen.</p> <p>Kandidater<br/>Emner<br/>De input vi fik sidste gang</p>   | alle   |
| Pkt 7.<br>Kontingent         | <p>Skal kontingentet stige, forslag fra Kasper</p> <p>Kasper har kigget på hvordan vi kan arbejde med kontingentstigninger for at fremme foreningens økonomi.</p> <p>Han har kigget på forskellige modeller.</p> <p>Han foreslår at det stilles som forslag til generalforsamlingen med tre forskellige bud eller frafald.</p> <p>Det ville være godt at få penge i kassen op til valgkampagnen.</p> <p>De tre modeller ville være:<br/>+ 20 kr.<br/>+ 40 kr.<br/>+ 60 kr.</p> <p>Lars opfordrer til at vi i stedet laver fundraising og valgbidrag.</p> <p>Det er besluttet at kontingentstigninger kommer på medlemsundersøgelse.</p> | Kasper |
| Pkt.8<br>Medlemsmøde 20 febr | <p>Planlægning</p> <p>Forslag til at vi laver en workshop til medlemsmødet, hvor vi lærer at debattere og indgå i dialoger.</p> <p>Der foreslås to spor:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Debatspor</li> <li>- Organiserende samtale</li> </ul> <p>Vi går med et debatspor, hvor medlemmerne først får nogle redskaber i en workshop for bagefter at grille SF's byrådspolitikere</p>   | Kasper |

|                                 |  |         |
|---------------------------------|--|---------|
|                                 | <p><b>Program:</b><br/> Velkomst<br/> Workshop<br/> Byrådspolitikerne i den varme stol</p> <p>To do:<br/> Invitation (Cecilie &amp; Kasper)<br/> Øl, vand og chips (Lars)<br/> Booking af huset (Jørgen)<br/> Kaffe og te (Cecilie)<br/> Kage, sukker og mælk (Winnie)</p>   |         |
| Pkt. 9<br>Fællesmøde 26 febr    | <p>Med Guldborgsund og Vordingborg</p> <p>Formand for region sjælland og forkvinde for regionsråd, som kommer og fortæller om regionsrådsarbejdet og hvad de bøvler med. Det er relevant og det er rart at høre hvad de bøvler med. Fx Almen praksis.</p> <p>d. 26. kl. 19.</p> <p>Vi skal ikke forberede noget.</p>   | Jørgen  |
| Pkt.10<br>Orientering fra møder | <p>Regionen<br/> Vintertræf</p> <p>Orienteringer gives om begge dele</p>   | Lars    |
| Pkt.11<br>Procedure for referat | <p>Herunder lukkede punkter</p> <p>Forslag til procedure er tidligere sendt ud på mail. Og sendt igen til FU's medlemmer op til mødet.</p> <p>Forslag til procedure er vedtaget.</p>   | Cecilie |
| Pkt.12<br>Generalforsamlingen   | <p>12.3. kl 19 i huset</p> <p>Vi gennemgår dagsorden jf. vedtægter.</p> <p>Vi regner med at Anne deltager.</p> <p>Evt. invitere til fællesspisning inden generalforsamlingen. 30 kr. pr. person.</p>   | Jørgen  |
| Pkt.13<br>Eventuelt             | <p>Lars foreslår at vi får Terese Berg på besøg nærmere sommeren og KL forhandlingerne.</p> <p>Per Kim orienterer om affaldsdepoter. Han har sendt sin aktindsigt afsted. Direktøren har svaret tilbage, at han vil blive kontaktet af personalet der sidder med sagen vedr. begrænsninger. DR har kontaktet ham vedr. sagen, der er noget lignende kørende i Holbæk. De laver nok en udsendelse på et tidspunkt.</p> <p>Det er tidligere blevet besluttet i FU at vi skulle</p> | Alle    |

|  |  |  |
|--|--|--|
|  | <p>lave en facebookgruppe som skal skabe en konstruktiv debat vedr. Lollands fremtid. Ligenu kører projektet under overskriften "En positiv fremtid for Lolland". Gruppen har netop mødtes i dag og fortæller at de snart er klar til at præsentere et udspil til hvordan det kan gøres.</p> <p>Nakskov akademiet er gået igennem og der nedsættes arbejdsgrupper. Det betyder at vi får videregående uddannelser til Nakskov, Lærer, pædagog, sygeplejerske og maskinførerskolen vil også ligge forundervisningen herved.</p> |  |
|--|--|--|

Venlig hilsen

Jørgen

## Kommentare

Jøtgrn vil have præciseret at der var et flertal imod kontingentstigning.

Kasper vil gerne have at denne præcisering lyder: "Der var flere der var bekymrede for at lade medlemmerne stemme på generalforsamlingen, om kontingent stigning." Da der var tale om at lade generalforsamlingen stemme om hvorvidt der skal være en kontingentstigning.